
Referat af virtuelt skolebestyrelsesmøde – 26. maj kl. 18.30 – 19.45 

Mødeleder: Anette. Deltagere fra lederteamet:  Afbud fra: Charlotte, Peter, Christian. 

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forberedelse Proces Tid Referat 

1. Generelle 

orienteringer 

Lars/ 

alle 

   15 Lars orienterede om, at der løbende sker lempelser i 
retningslinjer og ”spørgsmål/svar” på uvm.dk. Mange 
retningslinjer er dog uændret, men der løsnes op ifht. 
dimission, overnatninger m.v. Fortsat kun klassevis i 
undervisning og frikvarter, selv om det efterhånden ikke 
”giver så meget mening”. 
Vi ved endnu ikke, hvordan næste skoleår starter op ifht. 
evt. retningslinjer og begrænsninger, men vi planlægger 
efter normalt skema og timetal m.v. 
 
Der er kommet forholdsvist mange ansøgninger til de 
opslåede stillinger. Maria deltager i samtale vedr. 
dansk/engelsk lærer.  
 
 

2. Orientering om 

indsatsområder 

i skolecentret i 

2021-22 

 

Lars Lars orienter om de fælles 

indsatsområder, som er 

gældende for alle 3 skoler til 

kommende skoleår.  

  15 Der er ikke planlagt med nye større fælles projekter i 2021-

22. Fokus er i høj grad på at få eksisterende indsatser 

yderligere implementeret. 

Indsatserne vurderes at understøtte vores fælles 

værdigrundlag og børnesyn på forskellig vis. 

 Fortsat udvikling og implementering af viden om 

neuropædagogik  

 Fortsat implementering af ungegarantien 

 Pædagogisk analysemodel og børnelineal 

 Styrkelse af det tidligt forebyggende tværfaglige 

samarbejde (§11 projektet) 

Ovenstående indsatser er fælles for alle 3 skoler. 

Derudover er der forskellige fokuspunkter og indsatser 

lokalt på den enkelte skole.  



 

Lendum: Styrke samarbejdet yderligere mellem børnehave 

og skole 

Bindslev: Styrkelse af tosprogsindsatsen samt ”skolen uden 

skældud” 

Sindal: Styrkelse af læseindsatsen/-udviklingen, 

ordblindhed. 

3. Ansøgning om 

udvidet 

åbningstid i SFO 

til kommende 

skoleår 

(bilag) 

Alle På baggrund af henvendelse fra 

forældre skal skolebestyrelsen 

forholde sig til, hvorvidt vi skal 

give udvidet åbningstid i SFO i 

Sindal fra august 2021. 

Lars har udarbejdet et kort 

notat forud for behandlingen af 

ansøgningen. 

  30 Lars introducerede punktet og bad bestyrelsen forholde sig 
til, hvorvidt vi skal bevilge udvidet åbningstid i Sindal SFO til 
næste skoleår. 
 
Bestyrelsen besluttede at bevilge udvidet åbningstid i 
SFO’en i Sindal til kommende skoleår. Ledelsen går i 
konkret dialog med forældrene om behovet.  
Der bør følges op på, hvorvidt den udvidede åbningstid 
bliver anvendt.  

4. Evt.      Næste skolebestyrelsesmøde bliver afviklet fysisk i 
personalerummet i Sindal og flyttes til onsdag d. 16. juni kl. 
17.00-20.00, hvor vi spiser sammen. 
 
Der efterspørges en plan for, hvordan overgangen fra 6. 
årgang til 7. årgang kommer til at forløbe. F.eks. vedr. ”som 
om dag” samt overlevering mellem lærerne.  
 
Der spørges ind til muligheden for afvikling af skole-/hjem 
samtaler inden ferien. Der efterspørges en form for status 
fra lærerne – enten i form af skolehjem samtale, opringning 
m.v. Evt. behovssamtaler eller onlinesamtaler. 
 


